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R o k o v a n i e 

 
1.) Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Peter Šrámek. Privítal prítomných. Po 

kontrole prezenčnej listiny skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášaniaschopné (prítomných 9 

poslancov obecného zastupiteľstva). 

Poslanci mali v písomných podkladoch k dispozícii program rokovania (pozvánka je prílohou 

č. 1 tejto zápisnice).  

 

 

2.) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Za zapisovateľku určujem: Ing. Danielu Višňovú, pracovníčku OcÚ. 

Za overovateľov určujem: Ing. Radomíra Havrana, JUDr. Martina Harmadyho 

Návrhová komisia: JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 109/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje členov návrhovej komisie. 

 

3.) Schválenie programu rokovania 

Starosta obce otvoril rozpravu k návrhu programu rokovania.  

Prebehlo hlasovanie o programe 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 6 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč,  

"proti": 0 

"zdržal sa": 3 

Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková, Ing. Erika Brezánska, 

 

Bolo prijaté nasledovné: 

 Uznesenie č. 108/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva. 

 

4. Kontrola plnenia uznesení od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Správu o kontrole plnenia uznesení od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva predniesol 

hlavný kontrolór obce Ing. Milan Obický. Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu, neboli 

podané pripomienky.  
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Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

 

 

Uznesenie č. 110/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení od ostatného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

5.) Informácia o činnosti komisií pri obecnom zastupiteľstve od ostatného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva 

Informáciu o činnosti komisií predniesli predsedovia jednotlivých komisií. Starosta obce 

otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky.  

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 111/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie informáciu o činnosti komisií pri obecnom 

zastupiteľstve od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva  

 

6.) Informácia o činnosti obecnej rady od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Informáciu o činnosti obecnej rady predniesol predseda obecnej rady poslanec Ing. Pavel 

Havran. 

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky.  

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  
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Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 112/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie informáciu o činnosti obecnej rady od  

ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva  

 

6.) Informácia o činnosti obce od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Informáciu o činnosti obce predniesol starosta obce.  

Informácia o činnosti obce  k 15.6.2023  

Registrovaný sociálny podnik 

• Kosba cintorín, okolo kostola pred birmovkou, kosba v rámci celej 

obce, kosba pred podujatiami -  guľáš, dôchodci, kosba pred 

pivnicami 

• Hrabanie trávy 

• Upratovanie – kostol, ZS, OcÚ, ZD, archív, cintorín, upratovanie 

pred akciami a po akciách 

• Údržba budov – opravy, poruchy  

• Príprava na odvoz elektroodpadu, papiera a chemikálii na ZD 

• Čistota a údržba obce 

• Upratovanie obecných budov 

• ZS – rekonštrukcia podlahy, stierkovanie, maľovanie 

• Sťahovanie z Domu služieb na ZS 

• Práce s Ivecom, nakládka, vykládka, prestoje 

• Prípravné práce na pokládku nového chodníka na cintoríne 

• Čistenie vpustí a jarkov 

• Vybavovanie objednávok od občanov 

 

Materská škola 

• Čistenie pozemku v okolí MŠ 

• Pokračovanie v stavebných prácach 

 

Príprava podkladov a konzultácie 

k SP a podaniu žiadosti 

 

• Žiadosti o platbu 

Projekty 

• MATERSKÁ ŠKOLA V OBCI RYBNÍK – ROZŠÍRENIE 

KAPACÍT, PRÍSTAVBA A NADSTAVBA 

o  konzultácie projektu s konateľom LEVSTAV p. 

Horniakom 

o  konzultácie so stavebným dozorom p. Ješkom 

o  konzultácie s geodetom p. Balúchom 

• Vodozádržné opatrenia v intraviálne obci Rybník – konzultácie 

s p. Kolesárovou a p. Ježkom – následné odstúpenie od 

projektu 

• Elektrifikácia Stará hora – konzultácia s elektrárňami, 

geodetom p. Balúchom 

• Príprava podkladov ku kolaudácii chodník Školská ulica 

• Zaslanie reportu vysadených stromov do SAŽP 

• Podanie projektu Rybnícka 10-tka, 5-ka 

 

Opatrovateľská služba 
• Príprava podkladov k ďalšej žiadosti o platbu a následným 

zálohovým platbám 

 

Verejné osvetlenie 
• Oprava VO  Hronská – 2 stĺpy 

 

Kultúra, šport 

• Obecný rozhlas – relácie 

• Súťaž vo varení kotlíkových špecialít 

• Jarná súťaž PLAMEŇ 2023 

• Uvítanie detí do života 

• Deň učiteľov 
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• Stavanie mája 

• Vajíčkobranie 

• Kladenie vencov 

Rokovania 

• IBV Jarmočná – rokovania ALMA3 

• Tatravagónka 

• ZVAK 

• Akadémia Mateja Tótha 

• Právne poradenstvo pre občanov 

• MAS Tekov-Hont 

• Farnosť Rybník 

• Krovári – rokovanie ohľadom termínu uskutočnenia prác na 

prístrešku v parku 

• Rokovanie k projektu Zberný dvor 

• Rokovanie k projektu Pomníka padlým 

• Rokovanie s konateľom LEVSTAV 

• Rokovanie s elektrárňami 

• Rokovania s účastníkmi podujatia Vinobranie 2023, vrátane kovaní 

ohľadom materiálovo-technického zabezpečenia podujatia 

Pripravované aktivity 

• Spolupráca s Krivínom vedomostný kvíz 

• Svätojánske prúty - 7 prútov 

• Rozlúčka s deviatakmi 

• Rozlúčka s MŠ 

• Obnova náterov priechodov pre chodcov 

• Kosba na cintoríne 

• Vinobranie 2023 

Odpady • Likvidácia skládky bioodpadu pri Tatravagónke – vytvorenie novej 

skládky pri ZD 

• Odvoz chemikálií, odvoz papiera zo ZD 

• Rokovania ohľadom likvidácie haluzoviny pri Tatravagónke 

 

 

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu: 

 

p. Hradileková sa informovala, kedy sa začne s kosbou na cintoríne. 

p. R. Havran jej odpovedal, že kosba na cintoríne je naplánovaná od utorka. 

Starosta informoval, že do budúcna obec plánuje osloviť aj organizácie ohľadom kosby 

a zorganizovaním brigád. 

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 113/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie informáciu o činnosti obce od ostatného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
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8.) Správa o hospodárení obce  

Správu o hospodárení obce a jednotlivé podklady mali poslanci v pracovných materiáloch. 

Správu predniesla účtovníčka obce p. Smadišová. 

 

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu: 

 

p. Hradileková sa informovala ako je to s energiami. 

Starosta – všetko máme obstarané, išlo to cez verejné obstarávanie. Od 1.7. 2023 máme pri 

elektrine zazmluvnených dodávateľov. Ideme na spotové ceny. 

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 114/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie správu o hospodárení obce od 01. do 05. 

2023. 

 

 

9.) Záverečný účet za rok 2022  

 

Informácie k záverečnému účtu predniesla p. Smadišová. Bežné príjmy a bežné výdavky vyšli 

mínusové (cca -10 000€), z toho dôvodu, že sme zapájali príjmové finančné prostriedky z roku 

2021 a tým pádom sme ich museli dať ako finančnú operáciu roku 2022 a to bolo cca 39 000 €.  

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu. 

 

p. P. Havran sa informoval ako vstupuje do toho všetkého škola 

p. Smadišová – mali by sme spolu spolupracovať, ale takmer vždy má obec  účtovníctvo skôr 

spracované aj odovzdané ako škola. Termín odovzdávania do RISSAMu je daný a musí  ho 

dodržať obec aj škola. Škola musí včas dodávať spracované účtovníctvo, pre  prípadné 

odstránenie chýb. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 
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Uznesenie č. 115/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 116/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie schodok rozpočtového hospodárenia vo výške 10 

118,75 EUR 

 

 

10. Stanovisko hlavného kontrolóra  

Stanovisko predniesol hlavný kontrolór obce.  

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané žiadne pripomienky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 117/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu hlavného kontrolóra a stanovisko k 

Záverečnému účtu za rok 2022.  

 

 

11. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2023 
Starosta otvoril rozpravu. 

 

Poslanec P. Havran navrhol aby do kontrolnej činnosti zahrnul p. kontrolór doplnil plán kontrol 

o kontrolu hospodárenia ZŠ s MŠ Rybník k 30.9. 2023 a k 31.12.2023.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 
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Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 118/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Rybník na II. polrok 2023 a dopĺňa  plán kontrol o kontrolu hospodárenia ZŠ 

s MŠ Rybník k 30.9. 2023 a k 31.12.2023.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 119/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo poveruje hlavného kontrolóra vykonať kontroly podľa plánu kontrol na 

II. polrok 2023 a dopĺňa poverenie o kontrolu hospodárenia ZŠ s MŠ Rybník k 30.9. 2023 

a k 31.12.2023. 

 

12.) Návrh VZN č. 2/2023 o dotáciách z rozpočtu obce 

 

Starosta – v materiáloch ste mali návrh VZN, ktoré bolo vyvesené v zákonnej lehote, 

dôvodovú správu a náhľad týkajúci sa dotácií.  

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 120/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku sa uznieslo na VZN č. 2/2023 o poskytovaní dotácií z 

rozpočtu obce Rybník. 

 

 

13.) Návrh PHSR 

Starosta informoval poslancov, že Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja je potrebné 
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mať vypracované. PHSR bol vyvesený v zákonnej lehote a neboli voči nemu podané žiadne 

pripomienky. Poslanci ho mali zároveň priložený aj v materiáloch. 

 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané žiadne pripomienky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 121/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje strategický dokument Programu hospodárskeho a 

sociálneho rozvoja obce Rybník 2023-2029. 

 

Starosta navrhol v čase 20:00 hod. 5 min. prestávku  

20:05 – pokračovanie rokovania 

 

 

14. Rôzne 

a) Prenájom obecného pozemku – žumpa (Vetor, Hrušková) 

 

Starosta informoval, že v materiáloch mali poslanci priloženú žiadosť, ktorá bola prerokovaná 

aj Komisiou výstavby, životného prostredia. Poslanec R. Havran informoval, o ktorý dom sa 

jedná a ako plánujú betónovú žumpu umiestniť. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 122/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje umiestnenie betónovej žumpy pre RD – A. 

Hruškovej, Železničná ulica č. 80/29 na obecnej parcele č. C-KN 525/9.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 
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MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 123/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku odporúča starostovi obce uzavrieť nájomnú zmluvu s 

Adriánou Hruškovou na prenájom pozemku spôsobom osobitého zreteľa. Osobitý zreteľ: obec 

prenecháva nájomcovi na dočasné užívanie predmet nájmu na účely zabudovania betónovej 

žumpy vo vlastníctve nájomcu. Cena nájmu 1 eur/ za m2 /rok. Obecné zastupiteľstvo poveruje 

obecný úrad na prešetrenie predošlých zmlúv na žumpy postavené na obecnom pozemku za 

účelom zmeny výšky nájmu, t. j. 1 eur/ za m2 /rok. 

 

 

b) Žiadosť o odkúpenie pozemku – Demianová V.  

 

V materiáloch mali poslanci priloženú žiadosť. Daná žiadosť bola prerokovaná aj na zasadnutí 

Komisie výstavby, životného prostredia.  

Poslanci žiadajú aby predložili žiadatelia geometrický plán pre požadovaný prevod.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

 

Uznesenie č. 124/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje zámer predaja obecného pozemku pre Veroniku 

Demianovú nar. 17.08.1993 a Mareka Demiana nar. 22.03.1991, bytom Tepličná 378/38, 935 

23 Rybník vo vlastníctve obce p. č. 524/1 o výmere 12,9 m2 formou osobitného zreteľa. 

Osobitný zreteľ: pozemok je v blízkosti postaveného domu a vlastníci domu udržujú daný 

pozemok a obec nepredpokladá v budúcnosti využitie tohto pozemku. Cena je 20 €/m2 . 

Žiadatelia predložia geometrický plán pre požadovaný prevod. 

 

c) Žiadosť o úpravu obecného pozemku – Maszay M.  

 

Žiadosť bola priložená v materiáloch pre poslancov rovnako ako aj fotodokumentácia. Žiadosť 

bola tiež predmetom zasadnutia Komisie výstavby, životného prostredia avšak je potrebné aby 

komisia znovu prerokovala žiadosť p. Maszaya a skontaktovala sa s p. Maszayom ohľadom 

stanovenia podmienok úpravy povrchu. 

 

Prebehlo hlasovanie. 
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Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 125/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie žiadosť pána Martina Maszaya, bytom 

Hlavná 130/70 o úpravu obecného pozemku parcely registra „E“ č. p. 524/6 vedenej na LV č. 

2094 k.ú. Rybník a poveruje komisiu výstavby, životného prostredia preverením a stanovením 

podmienok úpravy. 

 

d) Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – Frtús 

 

Starosta vyzval p. R. Havrana aby informoval poslancov o tomto bode. 

p. R. Havran informoval, že sa jedná o cestu, ktorú má p. Frtús medzi svojimi dvoma vinicami 

a odkúpením by chcel vinice spojiť. Problém je však v tom, že sa v blízkosti nachádzajú ďalšie 

vinice, ktorým by bol prístup obmedzený. P. Frtús však tvrdil, žeby sprístupnil cestu druhou 

stranou. Starosta informoval, že s týmto odpredajom nesúhlasí celkom. Komisia výstavby, 

životného prostredia bola na obhliadke a navrhujú odpredaj len v takom prípade, že budú mať 

majitelia okolitých pozemkov zaručený prístup. Poslanci sa zhodli, aby komisia výstavby 

prešetrila znovu žiadosť so zameraním na vplyv na ostatných vlastníkov a občanov Rybníka. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

 

Uznesenie č. 126/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie žiadosť Radoslava Frtúsa nar. 22.06.1979, 

bytom Slnečnicová ul. 3, 934 01 Levice, o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce, parcela 

registra „C“ č. 4303 o výmere 300 m2 a poveruje komisiu výstavby, životného prostredia 

prešetriť žiadosť so zameraním na vplyv na ostatných vlastníkov a občanov Rybníka.  

 

 

e) Žiadosť o úpravu obecného pozemku – Kováčová Ľ. 

 

Poslanec R. Havran informoval o stave pred domom p. Kováčovej, ktorá žiada vydať povolenie 

na úpravu pozemku pred domom. Plánuje si tam na vlastné náklady položiť zatrávňovače aby 

jej nestála voda pred domom.  
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Starosta – problém so stojacou vodou je aj na začiatku obce kde stojí voda v jarku a nemá kam 

odtekať, budeme to musieť riešiť.  

Poslanec R. Havran – komisia výstavby, životného prostredia odporúča schváliť žiadosť za 

dodržania podmienok – žiadateľka si upraví pozemok na vlastné náklady. 

 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 127/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje žiadosť pani Ľudmily Kováčovej, bytom 

Železničná 22/81 o úpravu obecného pozemku parcely registra „C“ č. p. 2544/1 vedenej na LV 

č. 745 k.ú. Rybník za dodržania podmienok stanovených komisiou výstavby a životného 

prostredia. 

 

 

f) Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – Švec M.  

Poslanec R. Havran – jedná sa o časť pozemku v extraviláne obce v lokalite Kráľovka, ktorý 

žiadateľ užíva a upravoval ho. 

Poslanec Kováč – jedná sa o susedný pozemok, ktorý bol pôvodne jarok – smetisko, ktoré 

žiadateľ zavozil a vysadil tam stromy. Odvodnenie zostalo.  

Poslanec R. Havran – doplnil na výzvu komisie aj dôvod odkúpenia, ktorým je že by pozemok 

slúžil ako prístupová cesta ku garáži. 

 

Poslanci navrhli aby  danú žiadosť znovu prerokovali na komisii výstavby, životného prostredia 

a určili spôsob predaja resp. prenájmu pozemku.  

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 128/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje zámer predaja, prípadne prenájmu pozemku vo 

vlastníctve obce v extraviláne obce časť z pozemku parcely registra „C“ č. 894/1 o výmere 
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150 m2 spôsobom, ktorý bude určený komisiou výstavby, životného prostredia. 

 

 

g) Žiadosť o resocializačný príspevok – R. Lackovič, M. Havran 

 

Starosta vyzval p. Ďurovskú aby informovala kolegov o situácii p. Lackoviča a p. Havrana. 

Poslankyňa Ďurovská informovala o situácii p. Lackoviča, ktorý sa vrátil z väzby a žiada 

o resocializačný príspevok od obce. Informovala o tom že p. Lackoviča pozvala na sociálnu 

komisiu kde bol prerokovaný jeho súčasný stav.  

 

Poslanci sa zhodli, že resocializačný príspevok nebude žiadateľovi poskytnutý,  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 8 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 1 

MUDr. Iveta Ďurovská,   

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

 

Uznesenie č. 129/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku neschvaľuje žiadosť R. Lackoviča o resocializačný 

príspevok. 

 

V čase 21:10 starosta navrhol 10 min. prestávku. 

21:10 – pokračovanie v rokovaní 

 

Ďalej poslankyňa Ďurovská informovala o súčasnom stave a podmienkach, v ktorých žije p. 

Havran. Podnet na p. Havrana bol prerokovaný sociálnou komisiou.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, Ing. Erika Brezánska, 

MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela 

Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 130/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie informácie o životných podmienkach 

a sociálnom zabezpečení občana obce M. Havrana. 

 

h) Žiadosť o prenájom nebytových priestorov – Kováčik 

Starosta informoval, že bolo na predchádzajúcom zasadnutí OZ schválený zámer prenájmu, 
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ktorý bol vyvesený na úradnej tabuli a nevidí problém v tomto prenájme, keďže je to služba pre 

občanov. Odporúča cenu nájmu 100€/mesiac + energie.  

 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 8 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 1 

Ing. Erika Brezánska, 

 

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 131/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje prenájom nebytových priestorov Domu služieb, 

Hlavná ulica, č. d. 93/12 za účelom otvorenia večierky/potravín a rozličný tovar s dlhšou 

otváracou dobou vrátane soboty a nedele v zmysle predloženej žiadosti Jakuba Kováčika. Cena 

za prenájom je 100 €/mesiac + energie a poveruje obecný úrad vypracovaním nájomnej zmluvy 

na dobu určitú 1 rok.  Osobitný zreteľ: poskytovanie služby, ktorá doteraz v obci nebola 

poskytovaná a je pre obec potrebná. 

 

i. Žiadosť Vladimíra Boldiša o odkúpenie nehnuteľného majetku obce Rybník z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

Poslanec R. Havran – jedna sa o žiadosť, ktorá bola už prerokovaná na OZ a teraz máme 

stanoviť sumu odpredaja. Bolo to prerokované aj komisiou výstavby, životného prostredia 

a cenu navrhujeme 20 €/m2 

 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková, Ing. Erika 

Brezánska, 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

 

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 132/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje odpredaj nehnuteľného majetku obce Rybník 

žiadateľovi Vladimírovi Boldišovi nar. 11.02.1962, bytom Ružová 15, 934 01 Levice, 

spôsobom osobitého zreteľa. Jedná sa o odkúpenie časti nehnuteľného majetku – pozemku 

parcela registra „E“ parc. č. 524/6 o výmere 4 ha a 3930 m2 , druh pozemku ostatná plocha, 
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katastrálne územie Rybník, obec Rybník, okres Levice, ktorý je zapísaný na liste vlastníctva č. 

2094, vedenom OÚ Levice, katastrálnym odborom. Ako podklad pre odkúpenie pozemkov bol 

vypracovaný GP Ing. Dávidom Duchoňom č. 194/2022 úradne overený Okresným úradom 

Levice č. G1- 1173/2022 zo dňa 29.09.2022 Ing. Igorom Kopanicom, pričom z pozemku parc. 

č. 524/6, k.ú. Rybník žiada odkúpiť sumárne 100 m2 , tak ako je uvedené vo výkaze výmer GP, 

t.j. parc. č. 524/28 o výmere 71 m2 a 524/29 o výmere 29 m2 . Cena za m2 je 20 €. Osobitný 

zreteľ: pozemok sa nachádza v blízkosti parciel vo vlastníctve žiadateľa a obec ich nebude 

využívať. 

 

j. Prerokovanie zmluvy o nájme poľnohospodárských pozemkov – Donau farm 

 

Starosta informoval, že ide o kúsky pozemkov, ktoré mala v nájme firma Donau farm a končí 

im prenájom. Žiadajú o predĺženie zmluvy na 5 alebo 10 rokov.  

 

Starosta otvoril k danemu bodu rozpravu.  

 

Poslanec P. Havran – máme 3 spôsoby buď priamy predaj, osobitný zreteľ alebo VOS. 

Poslanci navrhli aby bola vyhlásená VOS na poľnohospodárske pozemky, pri których končí 

spoločnosti Donau farm Levsem, spol. s r.o.   

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková, Ing. Erika 

Brezánska, 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

 

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 133/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku neschvaľuje predloženú Zmluvu o nájme 

poľnohospodárskych pozemkov č.29184/2023 a poveruje obecný úrad vyhlásiť VOS na 

poľnohospodárske pozemky, pri ktorých končí nájom spoločnosti Donau farm Levsem, spol. 

s r.o. 

 

V čase 21:54 - JUDr. Harmady navrhol rokovanie po 22:00 hod  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková, Ing. Erika 

Brezánska, 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

 

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 
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Uznesenie č. 134/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje na návrh poslanca JUDr. Harmadyho 

pokračovanie rokovania OZ po 22:00 hod. 

 

k. Informácie o odstúpení od projektu vodozádržné opatrenia v intraviláne obce 

 

Poslanec R. Havran – po komunikácií so stavebným dozorom, rokovaní s p. Kolesárovou a 

s poslancami navrhujeme odstúpiť od projektu. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč,  

"proti": 0 

"zdržal sa": 3 

Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková, Ing. Erika Brezánska, 

 

 

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 135/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje odstúpenie od projektu Vodozádržné opatrenia v 

intraviláne obce Rybník 

 

l. Informácie starostu obce 

 

Starosta informoval poslancov o stretnutiach s p. farárom, s predstaviteľmi zo ZVAK, o 

stretnutí s konateľom Levstavu ohľadom škôlky. Ďalej informoval o vzdaní sa funkcie 

riaditeľky ZŠ s MŠ Rybník.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková, Ing. Erika 

Brezánska, 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

 

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 136/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie informácie starostu. 

  

m. Rozpočtové opatrenie č. 1 

 

Rozpočtové opatrenie predniesla účtovníčka obce p. Smadišová. 
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Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková, Ing. Erika 

Brezánska, 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

 

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 137/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 1 pre rok 2023 podľa 

predloženého návrhu. 

 

n. Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – Hoľková, Hrúzová 

 

Poslanec R. Havran informoval poslancov o žiadosti, ktorú predložili žiadateľky, kde žiadajú o 

odkúpenie predzáhradky.  

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková, Ing. Erika 

Brezánska, 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

 

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 138/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje zámer odpredaja pozemku vo vlastníctve obce, 

parcela registra „E“ p.č.524/6 o výmere 34 m2 pre Vieru Hoľkovú, bytom Hlboká 32, Levice a 

Annu Hrúzovú, bytom Hlavná 165/126, Rybník spôsobom osobitného zreteľa, žiada 

o dopracovanie geometrického plánu a poveruje komisiu výstavby, životného prostredia 

o zabezpečenie ďalších podkladov a vypracovanie dôvodovej správy pre možný odpredaj. 

 

  

o. Schválenie volebných okrskov pre voľby do NR SR 30.09.2023 

 

Starosta informoval že je potrebné určiť volebné okrsky a volebné obvody. 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 
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Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková, Ing. Erika 

Brezánska, 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

 

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 139/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje v zmysle rozhodnutia predsedu parlamentu na 

základe uznesenia Národnej rady Slovenskej republiky č. 42/2023 Z. z. o skrátení volebného 

obdobia Národnej rady Slovenskej republiky: 

a) jeden volebný obvod  s jedným volebným okrskom  

b) volebnou miestnosťou je Kultúrny dom, Hlavná 2, 935 23 Rybník 

plagátové plochy sú v zmysle VZN č. 2/2019 o podmienkach predvolebnej kampane na 

verejných priestranstvách obce Rybník 

 

 

p. Poverenie starostu obce na účasť na zhromaždení vlastníkov poľovných pozemkov 

Starosta – jedná sa o to aby bola obec zastúpená v tomto revíri. Zhromaždenie sa uskutoční 

20.06.2023 v NZ. Budú tam aj urbár, naše poľovnícke združenie.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková, Ing. Erika 

Brezánska, 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

 

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 140/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje účasť zástupcu Obce Rybník na zhromaždení 

vlastníkov poľovných pozemkov začlenených do Poľovného revíru Rybník a poveruje 

starostu  účasťou na tomto zhromaždení a zastupovaním obce ako vlastníka poľovných 

pozemkov na ňom, prípadne aj na jeho zvolanie spolu s inými vlastníkmi poľovných pozemkov. 

Starosta je povinný hlasovať  v rámci bodu rokovania zhromaždenia týkajúceho sa výšky 

náhrady za užívanie poľovného revíru za najvyššiu predloženú ponuku. Zároveň ukladá 

starostovi hlasovať na tomto zhromaždení za miestne poľovné združenie v Rybníku. 

 

 

q. Komunitný plán 

 

Starosta informoval, že komunitný plán mal byť vypracovaný už v roku 2021, keďže nebol 
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a boli sme vyzvaný na jeho predloženie na NSK, museli sme ho urobiť.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková, Ing. Erika 

Brezánska, 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

 

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 141/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje Komunitný plán obce na roky 2023-2030. 

 

 

15.  Interpelácie 

Interpelácia podaná poslankyňou Ing. Michaelou Hradilekovou dňa 9.6.2023 mailom: 

v akom stave je projekt Rozšírenie distribučnej siete LE - Rybník - Stará hora. 

Starosta informoval o súčasnej situácii projektu. 

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková, Ing. Erika 

Brezánska, 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

 

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 142/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie interpelácie poslankyne Ing. Michaely 

Hradilekovej  ohľadom rozšírenia distribučnej siete Rybník – Stará hora a bude jej 

odpovedané aj písomnou formou. 

 

 

16.  Diskusia 

 

Starosta otvorila diskusiu.  

Poslanec Kováč  – komisia CR navrhuje aby v trojuholníku oproti reštaurácie Krivín bol 

umiestnený preš alebo niečo vinárske.  

Poslankyňa Bíňovská navrhla aby sa tam umiestnila aj lavička pre čakajúcich občanov na 

autobus. 

Poslane Harmady navrhol aby sa na Záhradnej ulici vyplnili diery po plynových prípojkách. 
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Poslanec Kúdela informoval o futbale, a že OFK podali projekt na ZSE 

Poslanec Kováč ďalej informoval o podnete, ktorý podal na obecný úrad na na preloženie 

dopravnej značky – označenie obce od strany obce Čajkov z hľadiska bezpečnosti 

zamestnancov. 

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 9 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Mgr. Andrea Bíňovská, MUDr. Iveta Ďurovská, 

Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erik Kúdela, Ing. Michaela Hradileková, Ing. Erika 

Brezánska, 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

 

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 143/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie diskusné príspevky tak ako boli 

prednesené. 

 

17. Záver 

 

Na záver zasadnutia obecného zastupiteľstva starosta obce poďakoval prítomným za účasť a 7. 

zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Rybníku ukončil.  

 

 

Peter Šrámek, starosta obce                                     ................................... 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Radomír Havran                                                                          ..................................... 

 

JUDr. Martin Harmady    .................................... 

 

Zapisovateľka: 

Ing. Daniela Višňová, pracovníčka OcÚ                                     .................................... 

 

 

 

 

 

 


